
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s Överstyrelse den 20/10/52 
på Stadion.

Närvarande; Nordlund, Dunér, Hellborg, Liliequist samt t.f.
skattmästare Othberg.

§ 1. Nordlund öppnade sammanträdet och övergick omedelbart till
en redogörelse för en kontakt med ordf. i Förtroende
rådet (utan inslag från ÖS och skidstyrelsen), Arne Grunan
der, som meddelat, att rådet snarast skulle färdigställa 
en kommuniké i fråga om det befogade i ÖS:s anmärkning mot 
skidsektionens ekonomiska ledning. Nordlund meddelade, att 
Grunander skulle infinna sig till nästa sammanträde i ÖS 
och i väntan härpå beslöts att tillsvidare inte ta upp 
någon diskussion.

§ 2. Frågan om fördelen av att ha en skidbacksanläggning av
Hammarbybackens format i privat klubbägo ventilerades in
gående. Sammanträdet hade ingen avvikande mening i fråga 
om åsikten att idrottsanläggningar borde vara kommunala 
angelägenheter, och i konsekvens härmed diskuterades möj
ligheten att intressera Stockholms stad för ett övertagande 
av Hammarbybacken med förtursrätt för Djurgården i fråga 
om tävlingsdagar. Beslöts att Hellborg och Liliequist var 
och en för sig skulle sondera läget för ett dylikt över
tagande.

§ 3. Föredrogs i protokollform från fotbollssektionen dennas
möjlighet att bevilja ÖS ytterligare medel, vilka inte 
voro av den storleksordning, att de kunde balansera det 
belopp på i runt tal kr. 44.250:-, som utgjorde utgifts
staten för ÖS av i dag. Efter diskussion beslöts, att 
Hellborg och Dunér vid närmast följande fotbollssamman
träde skulle framlägga Överstyrelsens bekymmer, vilka 
skulle kunna bringas ur världen endast mot det att ett 
minimikrav på kr. 17.500:- villfors.

§ 4. Gavs Othberg fullmakt att i förskott utbetala kr. 1.000:-
på anslagsäskande från brottningssektionen.

§ 5. Meddelade Hellborg, att brottningssektionen planerade in
ternationella tävlingar i Kungl. Hallen 6,7 och 8 mars 1953.

§ 6. Avslutades sammanträdet.


